
Saksprotokoll i Ungdommens fylkesutval - 17.12.2015

- Deltaking frå kommunane: Bra oppmøte. Til neste år må deltakarane sjekke transport heim før 

påmelding, slik at det ikkje vert naudsynt å dra før programmet er ferdig.

- Deltaking frå Ungdommens fylkesutval: Bra.

- Program: Litt mykje pause. Litt mykje workshop. Litt meir info om tema og om UFU/UFT.

- Gjennomføringa av programmet: Litt meir kontroll på kva som skjer til ein kvar tid, og kven som er 

ansvarleg for dei ulike økta. Betre førebuing på møtet før arrangementet.

- Den sosiale delen av arrangementet: Særs bra, men treng eit eige rom til den delen, som ein kan 

bruke utover kvelden/tidleg natt.

- Tidspunkt på året: Uheldig at det var samtidig med julebordsesongen. Forslag til neste år er slutet på 

november.

- Hotellet: Ok. Ønskjeleg med meir vegetaralternativ.

- Gjennomføring av det praktiske ved arrangementet av administrasjonen: Ok.

Tips til neste år er å lage eit offisielt facebook-arrangement der ein kan legge ut informasjon.

Vedtak

Ungdommens fylkesutval tek saka til orientering.


